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Lepší zvuk i sedačky 
v Dukle

Přes tři miliony korun zaplati- 
lo město za lepší vybavení sálu 
Reform v kině Dukla. Provoz kina 
je zatím omezený, avšak na začátek 
MFDF by měl být opět připraven 
k provozu. Zastaralý zvukový sys-
tém nechala radnice vyměnit za 
nový v obou sálech kina a výměny 
se dočkaly také sedačky, které už 
byly prosezené a poškozené.

Chválí cyklostezky 
a kritizují náměstí

Lidem v Jihlavě se nejméně líbí  
stávající zimní stadion a prostor 
na Masarykově náměstí. Vyplývá 
to z dotazníkového šetření, které 
provedlo mezi obyvateli město na 
téma, jak se lidem žije v Jihlavě. K 
nejlépe hodnoceným projektům 
patří cyklostezky nebo zoologická 
zahrada.

Nová trolejbusová linka
Od soboty 19. září bude jezdit  
prodloužená linka C v Jihlavě ze 
sídliště Březinky ke Kaufl andu. 
Polovina vozů linky C nebude v 
časech od 6.00 do 21.00 hodin 
zajíždět na otočku konečné linky. 
Při cestě ke Kaufl andu pojedou 
trolejbusy na alternativní pohon 
ze zastávky Gorkého. Při zpáteční 
cestě se pak mají trolejbusy auto-
maticky napojit na trolejovou 
trakci u čerpací stanice OMV v 
Okružní ulici. -tz,vd-

PROBUĎME
VYSOČINU

Zadavatel: ODS a STO, zpracovatel: Frey Consulting, s.r.o.

Zvolte ODS
se STAROSTY

Mgr. Vítězslav Schrek
kandidát na hejtmana, ODS

Mgr. Karel Janoušek
starosta, Police, STO

ROUŠKY. Od září se opět staly součástí našich životů ve vnitřních prostorách roušky. Na jak dlouho tu s námi budou, těžko 
říct. Poslední odhady ministerstva zdravotnictví říkají, že až do března 2021. Foto: Veronika Dawidowicz

Opět přišlo zarouškované období

Zastupitelé podpořili 
vznik multifunkční haly

Zastupitelé Kraje Vysočina na  
posledním předvolebním zasedání 
podpořili záměr nové multifunkč-
ní arény. Ta by vedle sportu měla 
poskytovat zázemí i pro kulturní a 
společenské akce. Samotná stavba 
arény by pak měla trvat dva roky. 

Uzávěrka fotosoutěže 
Milujeme Jihlavu

Dne 21. září proběhla uzávěrka  
soutěže Milujeme Jihlavu. Třicet 
nejlepších fotografi í, které vybere 
odborná komise, bude vystaveno 
ve velkém formátu na Masarykově 
náměstí od 7. října do 10. listopa-
du.  -tz,vd-

Zatímco většina krajských zastu-
pitelů k otázce hlubinného úložiš-
tě na Vysočině nehlasovala, zastu-
pitelé z krajského města se k celé 
záležitosti postavili jinak. 

Při hlasování vyjádřili svůj 
nesouhlas s umístěním hlubinného 
úložiště v lokalitě Horka na Jihlav-
sku. Někteří zástupci koalice i opo-
zice se podivili, že se o tématu hla-
suje těsně před volbami. 

„Z mého pohledu to načasování 
před krajskými volbami není šťast-

né. Osobně bych byl mnohem radši, 
kdyby to bylo odsunuto,“ vyjádřil se 
například uvolněný radní Daniel 
Škarka (Fórum Jihlava). 

Argumentoval, že téma je stále 
ještě málo prodiskutované. 

Osobně by se chtěl rozhodnout 
na základě skutečných dat argu-
mentů, a ne emocí. Při hlasování 
se proti úložišti vyjádřilo 25 z 34 
přítomných zastupitelů z řad koa-
lice i opozice. Devět zastupitelů se 
hlasování zdrželo.  -pab- 

Město úložiště 
na Jihlavsku nechce

Jihlavští zastupitelé odsouhlasi-
li částku 800 tisíc korun na pořízení 
projektu a realizaci stavby osvětlení 
v areálu Český mlýn.

Osvětlení mohlo být i solární. „Po 
prověření technických možností takové-
ho řešení a po stanovení počtu potřeb-
ných stožárů ale vyšel jako fi nančně 
výhodnější způsob tradičního kabelové-
ho způsobu osvětlení,“ vysvětlil zastu-
pitelům náměstek primátorky Petr 
Ryška (ODS) s tím, že za 800 tisíc se 
navíc osvětlení vybuduje nejenom u 
skateparku, ale také u nově budova-
ného pumptracku. Vše by mělo být 
hotovo ještě příští rok na jaře záro-
veň s dokončením pumptracku.

 -tz-

Osvětlí skatepark 
u Českého mlýna


